
  Styremøte 10-2015 
 

Dato: Tirsdag 6.10.2015  
Sted: Varmestua 
Til stede fra styret: Trond, Jomar, Jan, Inger, Jostein og Katinka 
Fraværende: Reidun, Tormod og Ketil 
 
Nye saker: 
 
87/15 Godkjenning av siste referat fra 22.09.2015 
Godkjent. 

 
88/15 Kjøring 10.10 
26 hester + ponnier meldt til Trond Stoum. 
Fosen Grand Prix utgår. 
Plassjef: Arild Kristian Sandvik  
Vekta:  Torild Smith-Olsen 
Løpsleder: Reidun Fremstad 
Tidtaker: Bjørn Halvorsen 
Sekretær: Aina Hovde Westberg 
Kamera: Inger E. Stjern 
Dommere: Ketil Oksvold, Ole Johan Koren og Trond Ophaug 
Hovedstarter: Raymon Stranden 
Startere: Siw Røstad og Sarina B. Røstad 
Banemester: Christian Aune 
Ponniansvarlig: Gunnhild Groven 
Seiersdekken: Jomar Rabban. Ketil ordner med sponsorer. 
Annonse/veksel/premier: Katinka Hestnes-Lande 
 
Det gis disens for Pia Olden født 11.5.2001, Fride Sagstuen født 18.10.2001 og Martine 
Raustein Wiik født 11.5.2002 til å ri i ponnigalopp. Det gis også dispens for ponnien Olden’s 
Pelle på 19 år til å delta. 
 
Sponsorløp: 
Vi har fått låne: Heimstad Lomen, Heimstad Hippin, Totomat og Stina Bravita. 
Representanter fra hovedsponsorer: 
Arild Aune fra Rædergård Entreprenør  
Jan S. Eggen fra Byggma Group 
Olav Leirvik fra Ørland Sparebank 
Jon Martin Solem fra Gjul & Rabban 
 
Eventuelt: 
89/15  
Det blir tatt opp at store innkjøp alltid bør tas opp i styret og vedtas. 
Dette med bakgrunn i de 9 benkene som ble kjøpt inn for 20 000,- uten at det var behandlet 
i styret først. 
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90/15  
Det er 2 klosetter som står og renner (1 i gammelvekta og 1 i klubbhuset). Det ble vedtatt at 

vi kjøper inn 2 nye. Trond bestiller. 

91/15  
Det ligger mye rot og store steiner i hesteringen etter entreprenører, som låner området ifm 
etablering av rundkjøringen. Det må ryddes før kjøringa. 
Bjørn Norset rydder og gruser opp før helga. 
 
92/15  
Det kom inn ønske om å stenge inngangen til hesteringen for biler, og lage ny 
parkeringsplass på baksiden av gapahukene på «myrområdet». 
 
 
Vedlegg: 
Søknader på dispens. 

 
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet. 
 
 
Styrereferat sendes ut til styremedlemmene på mail. 
Referatet godkjennes på neste styremøte. 


